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ملی پوشان شمشیربازی این 

سعيد احمديان
     گفت وگو

روزها پس از وقفه چند ماهه 
در اردوه�ا به دلی�ل کرونا، 
دوباره به تمرینات گروهی برگش�ته اند تا برای المپیک 
آماده ش�وند. این رشته در س�ال های اخیر با یک رشد 
خیره کننده، نتایج فوق العاده ای را در مسابقات آسیایی، 
جهان�ی و جام جهانی گرفت�ه اس�ت؛ موفقیت هایی که 
زمستان گذشته با کسب سهمیه المپیک ادامه پیدا کرد 
و حالا شاگردان پیمان فخری می خواهند با کسب مدال 
در توکیو افتخاراتش�ان را کامل کنند؛ افتخاراتی که با 
کمترین حمایت ها و توجه ها به دست آمده است تا جایی 
که این رشته حتی یک سالن اختصاصی هم  برای تمرین 
هم ندارد. ملی پوشان شمش�یربازی می گویند با چشم 
بستن روی تمام این کمبودها برای موفقیت در المپیک 
2020 هم قسم شده اند تا پتانس�یل بزرگ این رشته را 
بیشتر از قبل ثابت کنند. با علی پاکدامن، محمد رهبری 
و محمد فتوحی ملی پوشان شمشیربازی در حاشیه اولین 
اردویش�ان بعد از کرونا درباره شرایطش�ان، المپیک و 
گلایه هایش�ان از بی اعتنای�ی مس�ئولان نس�بت ب�ه 

موفقیت های بزرگشان گفت وگو کرده ایم.

بعد از 9 ماه که کرونا نگذاشت اردوها برگزار شود، 
دوباره دور هم در اردوی تیم ملی شمشیربازی 
جمع شده  و کارتان را برای المپیک توکیو آغاز 
کرده اید. ابتدای صحبت بگویید این ماه ها که از 
تمرین و اردو دور بودید چطور گذش�ت؟ حتماً 

برایتان روزهای سختی بوده است؟
علی پاکدامن: خیلی خوب بود که بعد از 9 ماه توانستیم 
اردو برگزار کنیم و دور هم جمع شللویم. اصللاً به اینطور 
تعطیلی ها و وقفه های طولانی عادت نداشتیم. در شش،هفت 
سالی که در تیم ملی هستم، معمولاً بیشترین تعطیلی که 
داشتیم یک ماه بود؛ تازه اگر به یک ماه می رسید و بیشتر سه 
هفته بود و همیشلله در حال اردو، تمرین و مسابقه بودیم و 
شرایطمان خوب بود. اما با شیوع کرونا، ما هم در شمشیربازی 
خارج از دایره اتفاقاتی که برای کل دنیا و همه بخش ها رخ 
داد، نبودیم و همه اردوها و مسابقاتمان تعطیل شد. البته از 
یک نظر خوب بود، به خصوص برای خود من که از نظر ذهنی 
احتیاج به اسللتراحت داشللتم اما خب دلمان برای تمرین، 
مبارزه و پیشرفت کردن تنگ شده بود و حالا خدا را شکر که 
توانستیم بعد از  این همه مدت که از اردو و تمرین جمعی دور 

بودیم، دوباره تمرینات گروهی را از سر بگیریم.
محمد رهبری:9 ماه خیلی سختی بود که سابقه نداشت. 
الان نزدیک به 10سال است که در اردوهای تیم ملی مستمر 
حضللور دارم و در این مدت بیشللتر از یک ماه اسللتراحت 
نداشتیم و این تعطیلی طولانی به دلیل کرونا باعث شد که 
همه بچه ها از آمادگی دور شوند و نتوانیم تمرینات خوبی را 

انجام دهیم. ما اسفندماه وقتی در مسابقات لهستان سهمیه 
را گرفتیم و به ایران برگشتیم، با ویروس کرونا روبه رو شدیم. 
واقعاً در مسابقات لهستان آماده بودیم و تنها هدفمان این 
بود که بتوانیم مرداد امسال در توکیو، بهترین نتیجه تاریخ 
شمشللیربازی ایران در المپیک را ثبت کنیم. متأسفانه اما 
کرونا باعث شد تا از تمرینات دور بمانیم ولی حالا با شروع 
اردوها خوشللحالم که تمریناتمان را دوباره شللروع کرده  و 
برای المپیک استارت زده ایم. اردوی خیلی خوبی بود، هم 
دلمان برای تمرین پرفشللار و هم برای دوستانمان در تیم 

ملی تنگ شده بود.
محم�د فتوح�ی: در این سللال هایی کلله در تیللم ملی 
شمشیربازی بودم، این تجربه را نداشتم که 9 ماه از تمرینات 
دور باشیم، به خصوص اینکه این سال ها اینقدر در اردوها و 
مسابقات با هم زندگی کرده ایم که برایمان این مدت سخت 
گذشت. مقداری اسللترس المپیک را هم داشللتیم که آیا 
می توانیم با این وضعیت آماده بشللویم یا نه که خدا را شکر 
بعد از این چند ماه دوری از تمرینللات، دوباره اردو در حال 
برگزاری است. شللرایطمان با توجه به اینکه در این مدت با 
برنامه های کادر فنی جلو رفتیم، شرایط خوبی است و خیلی 
خوشبین هسللتیم که هر چه زودتر به آمادگی مدنظرمان 
برای المپیک برسیم. دلمان در این مدت برای مسابقه و اردو 
خیلی تنگ شده بود. وقتی در فشار و کوران مسابقات هستیم 
از این همه فشار و استرس ورزشکار کافه می شود اما واقعاً 
ما عادت کرده بودیم و الان هم مشتاقم که هر چه سریع تر 

مسابقات شروع شود.
با توجه ب�ه حضورت�ان در المپیک،این فاصله 
طولان�ی در برگ�زاری اردوه�ا و در حال�ی که 
مس�ابقه ای هم برگزار نش�د را چطور مدیریت 
کردید که بتوانید در بازگش�ت دوب�اره به اردو 

و تمرین، از ش�رایط آمادگی دور نباش�ید؟ به 
هر حال مس�ابقه مهمی مانند المپیک پیش رو 
دارید که همه حریفان در بهترین شرایط به این 

مسابقات می آیند.
عل�ی پاکدامن: تمریناتللم را هر روز یا یللک روز در میان 
داشتم و سعی می کردم هفته ای 3 تا 4 جلسه را داشته باشم 
تا آمادگی بدنی ام افت نکند اما خللب بخواهید یا نخواهید 
بللا دوری از اردو، از برناملله ای که تنظیللم کرده اید، عقب 
می افتید و این معضل برای همه است و با این مشکل روبه رو 
هستند. خدا را شکر که بعداز 9 ماه دوباره برگشتیم به اردو و 
تمرینات منظم، حرفه ای و خیلی خوبی را داریم و امیدوارم 
که بتوانیم نماینده خوبی برای ایللران در رقابت های پیش 

رو و بلله خصوص المپیک باشللیم. 
از آمادگللی خودم راضللی ام و 

تمریناتی که بعد از برگزاری 
دوباره اردوها داشللته ایم به 
خودم و بقیلله بچه ها برای 
رسللیدن به آمادگی کامل 

کمک کرده است.
محم�د رهبری: 

در این 9ماه ما 
نه  سفا متأ

نتوانسللتیم زیاد در باشللگاه تمرین کنیم امللا برنامه های 
تمرینی روزانه مان از آقای فخری و کمک شان آقای قربانی 
می گرفتیم و هر روز تمریناتمان توسط مربیان چک می شد 
و برنامه جدید بلله ما می دادند. از دور حللواس کادر فنی به 
ملی پوشان بود و برنامه لازم را به ما می گفتند اینکه در طول 

روز در تمرین چه برنامه ای را انجام بدهیم.
محمد فتوح�ی: ابتدای قرنطینه با توجه به اینکه پیش از 
آن زیاد در فشار مسابقات مختلف بودیم استراحت کردم و 
فکر می کردم که این شرایط کرونا خیلی زود تمام می شود 
ولی خب بعد از اینکلله دیدیم با اوج گیری ایللن بیماری و 
طولانی مدت شدن آن امکان برگزاری اردو نیست، کم کم 
تمریناتم را مانند بدنسازی شروع کردم اما این نمی توانست 
جای تمرین هایی را که در اردو داریم، پر کند ولی سعی کردم 

تا جایی که امکانش هسللت، آمادگی خودم را حفظ کنم 
تا هر زمان که اردوها شروع شللد، شرایط خوبی داشته 
باشللم. فکر می کنم طبق این برنامه خوب پیش رفتم 
و الان که اردوها دوباره شللروع شللده است، شرایط 
خوبی دارم. البته در این مدت با توجه به اینکه تمرین 
شمشللیربازی باید به صورت گروهی انجام شللود، 
خیلی نمی توانستیم تمرین را انجام دهیم اما خب 
تمرینللات انفرادی مان را با توجه بلله برنامه ای که 
مربیان داده بودند، انجام می دادیم و بیشتر تمرین 

بدنسازی کار می کردیم.
به اسفند سال گذشته برگردیم، زمانی 
که تیم ملی شمشیربازی توانست در 
رشته سابر س�همیه تیمی بگیرد و به 

نوعی موفقیت های این رشته را بیشتر 
کند. راز این موفقیت چه بود؟ حضور در المپیک 
برای هر ورزشکاری می تواند هیجان انگیز باشد، 

از این هیجان هم برایمان بگویید. 
علی پاکدامن: من شللانس بزرگی داشته ام که توانسته ام 
تا امروز دو بار سللهمیه المپیک را به دسللت بیللاورم و در 
مسللابقات بزرگ شللرکت کنم و امیدوارم کلله بتوانم این 
حضور را افزایش دهم و این برای خودم یک رکورد محسوب 
می شود، در رشته ای کسب سهمیه المپیک کردیم که اصاً 
جزو رشللته های اول نبود و ما خودمان با تاشی که کردیم 
شمشیربازی را به جمع رشللته های اول و رشته ای که امید 
کسب مدال است، رسللاندیم. تاش همه بچه ها بود و آقای 
فخری که به عنوان سللرمربی نقش بزرگی در این موفقیت 
دارند. برای کسب سهمیه 2020 از پایان المپیک 2016ریو 
اسللتارت آن را زدیم. وقتی در مسابقات قهرمانی جهان که 
رقابت آزمایشللی المپیک ریو بود، من با مجتبی عابدینی و 
فرزاد باهر شللرکت کردیم و در آن مسابقات چهارم شدیم 
و تیم شمشللیربازی ایران در رنکینگ جهانی به رده ششم 
رسللید و از آنجا اسللتارت کارمان خورد و سعی کردیم هم  
این رتبه مان را در رده بنللدی حفظ کنیم و هم بتوانیم ارتقا 
بدهیم. روزی که در رده بندی جهانی به رتبه چهار رسیدیم، 
می دانسللتیم اگر در این رتبه تا سللال 2019 باقی بمانیم، 
سللهمیه المپیک توکیو را گرفته ایم. این کار خیلی سخت 
بود، به خصوص که ما سالی 10 مسللابقه داریم و پشت سر 
ما در رنکینگ جهانی تیم های روسیه، فرانسه، رومانی، 
آلمان، اوکراین و چین هسللتند که همه این کشورها 
مدال المپیک دارند و سهمیه داشته اند اما ما همیشه 
در رده بندی 23 یا 24 جهانی بودیم. حالا شما فکر 
کنید تیم ایران از رتبه 23 با نتایجی که می گیرد به 
رده چهارم برسد و تیم های بزرگی مانند روسیه 
و آلمان پایین تیم ایران قرار بگیرند. همه تیم ها 
دو سال بسیج می شللدند که شمشیربازی ایران 
را از رده چهارم پایین بیاورنللد، چون هم از نظر 
روانی برایشان سنگین بود و هم نمی توانستند در 
داخل کشورشان جواب هوادارانشان را بدهند که چرا 
ایران تیم چهارم است و روسیه تیم پنجم. حفظ رده 
چهارمی کار سخت و بزرگی بود و این اعتماد به نفس 
را داشتیم که می توانیم آن را انجام دهیم.سرانجام هم 
این بود که در مسابقات لوکزامبورگ سهمیه مان قطعی 
شد و حتی این 9ماه هم اردوها تعطیل بود، خیالمان راحت 

بود که سهمیه داخل جیب مان است. 
محمد رهبری: راز موفقیت آقای فخری هستند، استارت 
موفقیت های شمشیربازی از زمانی شللروع شد که آقای 
فخری سللرمربی شللدند و همه بچه هایی که الان در تیم 
هستند، شاگردان ایشان هسللتند و یکی از عوامل اصلی 
موفقیت هسللتند. با تمام بچه های تیم هم قسم شده ایم 
که نتیجه خوبی در توکیو بگیریم و فقط محدود به اینکه 
سللهمیه گرفته و در توکیو حضور داریم، نشده ایم. بعد از 
اینکه سللهمیه گرفتیم، 
در باد ایللن موفقیت 
آن  و  نخوابیدیللم 
را کامللاً فرامللوش 
کرده ایم و تمام سعی 
را  و تاشللمان 
می کنیللم 

که بتوانیم در المپیک نتیجلله قابل قبولی بگیریم. انتظار 
نداشتیم المپیک یک سال عقب بیفتد اما این را به عنوان 
یک فرصت در نظر گرفتیم. تمریناتمان را با فشار بیشتری 
آغاز کرده ایم و این چند ماه دوری از اردو هم باعث شد که 
برخی مصدومیت های جزئی ملی پوشان برطرف شود و با 
آمادگی کامل برای المپیک کارمان را شروع کنیم تا بتوانیم 

بهترین نتیجه تاریخ شمشیربازی را بگیریم.
محمد فتوحی: شللاید سللال ها پیش آرزوی مللا این بود 
که شمشللیربازی در المپیک تنها حضور پیدا کند اما الان 
هدفمان مدال المپیک است و همه تاشمان را برای رسیدن 
به آن می کنیم. سللقف آرزوی هر ورزشکاری کسب مدال 
در المپیک است، به خصوص اینکه نتیجه ای که در توکیو 

می گیریم ماحصل سال ها تاش است.
در حالی تابستان آینده در توکیو با حریفانتان 
مبارزه خواهید کرد که همه از ش�ما با توجه به 
موفقیت هایتان انتظار مدال دارند. این انتظارات 
بالا برای شما فشار و استرس نمی آورد که کارتان 

سخت تر شود؟
علی پاکدامن: درباره نتیجه مللان در المپیک هم با خودم 
عهد بسللتم که راجع به آینده صحبت نکنم و وعده و وعید 
ندهم اما سخت تمرین می کنم و تمام تاشم را می کنم که به 

لطف خدا بتوانم نماینده ای شایسته برای کشورم باشم.
محمد رهبری: قبول دارم انتظارات از شمشیربازی بالا رفته 
و این به خاطر این است که پتانسیل بالای شمشیربازی را با 
توجه به موفقیت هایی که به دست آورده است، دیده و باور 
کرده اند. تمام هدفمان، برنامه ریزی ها و تاشمان هم با این 
هدف است که بتوانیم در المپیک مدال بگیریم و مطمئناً هم 
به کمتر از این راضی نمی شویم، به خاطر اینکه در تیم ملی 
شمشیربازی همواره به دنبال بهترین ها هستیم و برای آن 
هم زحمت می کشللیم. زیاد به حواشی توجه نمی کنیم. ما 
مربی خوبی داریم که همیشه ما را رو به جلو هدایت می کند 
و نمی گذارد که در باد گذشته و مدال ها یا مقام هایی که به 
دست آورده ایم، بخوابیم. همیشلله سعی می کنیم یک پله 
بالاتر برویم و برای همین هم به این فکر نمی کنیم که اگر این 
کار بشود یا نشود، چه می شود. همیشه به بهترین نتیجه و 

حرکت رو به جلو فکر می کنیم.
محمد فتوحی: من خودم شخصاً نمی توانم تصور کنم که 
از المپیک برگردم و مدال نگیللرم. این روزها با رؤیای مدال 
المپیک سللپری می کنم و امیدوارم به این رؤیا در تابستان 

آینده برسیم.
برخلاف محمد رهب�ری و محمد فتوحی، آقای 
پاکدامن ش�ما دومین حضورت�ان در المپیک 
است. اشاره کردید که همچنان حسرت حذف 
از ری�و را می خورید. ب�ا توجه ب�ه تجربه تان از 
ریو، حالا پخته تر و با تجربه تر برای توکیو آماده 
می ش�وید و قطع�اً نمی خواهید این ب�ار دیگر 

حسرت ریو تکرار شود.
علی پاکدامن: ورزش حرفه ای هم حسللرت و هم شادی 
دارد. در یک باخت، شما به حریفی می بازید که زورتان از نظر 
تکنیکی و بدنی به او نمی رسد اما یکدفعه هست که به نفری 
می بازید که کفه ترازو برابر است و از نظر ذهنی و تمرکزی 
نتیجه را واگذار می کنید. برای من در المپیک ریو در مسابقه 

با حریف آلمانی این اتفاق افتاد و من حسرت این را می خورم 
که چرا از نظر فکری هنوز به آن بلوغ و بزرگی نرسیده بودم 

که بتوانم خودم را مدیریت کنم.
شمشیربازی در س�ال های اخیر تبدیل به یک 
رشته مدال آور شده است که در هر مسابقه ای 
چه آسیایی، چه جهانی و چه جام جهانی شرکت 
کرده ، مدال کس�ب کرده و نشان داده است که 
پتانسیل و ظرفیت بزرگی برای موفقیت دارد. 

درباره این ظرفیت بیشتر صحبت کنید.
عل�ی پاکدامن: شمشللیربازی ایران قبللل از این هم این 
ظرفیت را داشت و معتقدم که کشورمان در همه بخش ها، 
ظرفیت های بزرگی دارد، البته به شرطی که آدم ها سر جای 

خودشللان قرار بگیرند. ما در تیم ملی شمشیربازی یک 
مربی خوب داریم که فن موفقیت را بلله ما یاد می دهد. 
همیشلله مثال بازی با یک شمشللیرباز روس را می زنم 
که در مرحله گروهی مسللابقات جهانی ایتالیا در سللال 
2013 مساوی بودیم که هر کدام از ما می بردیم،  روز بعد 
استراحت می خوردیم و به جدول اصلی راه پیدا می کردیم. 
من در این مبارزه سه ضربه به ورزشکار روس زدم که این 
ضربات اختصاصی برای روس هاست؛ سه دفاعی که سبک 
روس هاست. ضربه سوم از این سللبک را که زدم و برنده 

شدم، ماسللکش را برداشللت و با حالت تعجب به من نگاه 

می کرد و با زبان بی زبانی می گفت تو از کجا این فن ها را یاد 
گرفتی و قرار نیست ایرانی ها این را بلد باشند. پتانسیل سابر 
ایران که به اینجا رسیده است به خاطر یاد گرفتن این فن ها 
و تکنیک هاست. در همه رشته ها اگر کار به کاردان سپرده 
شود و مربی ای بالای سللر تیم قرار بگیرد که فن پیروزی را 
آموزش دهد، هر رشته ای می تواند با توجه به پتانسیلی که 

داریم، پیشرفت کند.
محمد رهبری: صددرصد،پشتوانه های خیلی خوبی داریم. 
الان هم ملی پوشللان تیم جوانان در تمرینات بزرگسللالان 
حضور دارند و با هم تمرین می کنند و این باعث می شود هم 

در سطح آنها بالا بروند و هم به ما کمک کنند.
محمد فتوحی: اگر رقبایمان در دنیا، شللرایط و امکانات 
ما را بدانند، شللاید باورشان نشود که شمشللیربازی ایران 
با این وضعیت امکانات، توانسللته به این سطح از موفقیت 
برسد. شمشیربازی جزو رشللته هایی است که اول حمایت 
نشدند که نتیجه بگیرند اما با نتایجی که گرفتیم مسئولان 
را مجاب کردیم که از شمشیربازی حمایت کنند. الان هم 
فکر می کنم که باید حمایت ها بیشتر شود، البته خیلی هم 
گایه نداریم چون اعتقاد داریم که می توانیم با این وضعیت 
هم نتایج بهتری بگیریم و بیشتر مسئولان را برای حمایت 

ترغیب کنیم.
اما شمش�یربازی با وج�ود این هم�ه افتخار و 
پتانس�یل بزرگی که برای موفقیت دارد، از نظر 
سخت افزاری و امکانات حمایت نمی شود حتی 
س�الن اختصاصی هم ندارد! این کم توجهی ها 
در حالیست که برخی رش�ته ها با وجود اینکه 
چند ده�ه از آخری�ن افتخارش�ان می گذرد، 
حمایت های فوق العاده ای از آنها از نظر امکانات 
و پاداش می شود اما رشته ای مانند شمشیربازی 

که از ه�ر مس�ابقه ای با م�دال برمی گ�ردد با 
کمترین حمایت ها روبه روس�ت، این نوع نگاه 

دلسرد کننده نیست؟
علی پاکدامن: مللا انتظار حمایت بیشللتری داریم. وقتی 
در رنکینگ جهانی 23 دنیا بودیم، انتظار نداشللتیم سالن 
اختصاصی داشته باشیم اما الان که چهارم هستیم و شانس 
چهار مدال در انفرادی و تیمی در المپیللک را داریم و جزو 
سللبد مدال آوران قرار گرفته ایم، معتقللدم باید حمایت ها 
بیشتر شود و سالن اختصاصی داشته باشیم. البته حمایت ها 
بستگی به رشللته دارد اما خب معتقدم که از همه حمایت 
کنند، از شمشیربازی هم حمایت کنند، البته به شمشیربازی 
رسللیدگی می شللود اما به اندازه تیم چهارم دنیا نیست و 
انتظارمان بیشتر است. به هر حال این حمایت ها باید بیشتر 
شود و باید برسند، به خصوص که یک ورزشکار می تواند با 
مدالش همه دنیا را به صف کند تا سللرود ملی کشورمان را 
گوش کنند. یک روزی به بچه ها می گفتم اینقدر در مسابقات 
مختلف سرود کشور کره را شنیدیم، آن را حفظ شده ایم و 
هر مسابقه ای می رفتیم می دانستیم کره قهرمان می شود و 
این چه افتخار بزرگی برای این کشور است. به همین خاطر 
برای رسیدن به این مرحله نیاز به حمایت و امکانات بیشتری 
داریم.شرایطمان در حال حاضر خوب است اما دوست داریم 

این توجه از سوی مسئولان به شمشیربازی بیشتر شود.
محمد رهبری: سعی می کنیم با توجه به اینکه چند ماه به 
المپیک باقی مانده است، به این مشکات فکر نکنیم و کاری 
به کمبودهایی که هسللت نداریم و در این مدت باقی مانده 
تمام فکر و ذکرمان این است که نتیجه بگیریم و دنبال هیچ 

چیز دیگری هم نیستیم.
محم�د فتوحی: همانطور کلله معتقدم کلله در اعزام ها و 
اردوها، فدراسللیون، کمیته ملی المپیللک و وزارت ورزش 
حمایت های لازم را انجام می دهنللد اما در موضوع امکانات 
و لیگ، این سللالن و نداشللتن سللالن اختصاصی در شأن  
رشللته ای مانند شمشللیربازی نیست. بحث سللالن را هم 
در این سللال ها بارها تکرار کرده ایم اما خللب  من به عنوان 
ملی پوش تمام سعی ام را برای رسیدن به بهترین نتیجه انجام 
می دهم و بقیه مسائل مانند سالن به مسئولان فدراسیون 
برمی گردد که اگر شرایطمان بهتر شود، روی نتیجه گیری 
هم تأثیر خواهد داشت. 
شاید بعضی مواقع این 
احساس دلسللردی را 
کرده باشللیم اما آنقدر 
برایمللان  هدفمللان 
مهم اسللت کلله حتی 
به خودمان هم اجازه 
نمی دهیم که توجه به 
این مسائل باعث 
شود از هدف 

اصلی دور شویم. رؤیای مدال المپیک همه کمبودها را برای 
من حداقل می پوشاند و سعی می کنم به آن فکر نکنم. اگرچه 
این مشکات حل شللود، خیلی می تواند در روند کاری مان 

تأثیر بگذارد.
علاوه بر حمایت ها برای مسابقات از نظر امکانات 
و اردوی�ی، حمایت های ش�غلی و معیش�تی و 
برگزاری لی�گ از دغدغه ه�ای اصلی بچه های 
شمش�یربازی اس�ت. در پای�ان می خواهی�م 

صحبت هایتان را در این باره بشنویم.
علی پاکدامن: یک اتفاق خیلی خللوب افتاد که تصویب 
کردنللد قهرمانانی که مللدال جهانی و بازی های آسللیایی 
دارند، اسللتخدام شللوند. البته نیاز به پیگیری و چند سال 

دوندگی دارد!
محمد رهبری: قطعللاً برگزاری لیگ به ورزشللکار خیلی 
می تواند کمک بکند، هم از لحاظ آمادگی و هم از لحاظ اینکه 

کمک خرجی برای ورزشکاران باشد. 
محمد فتوحی: برگزاری لیگ هم اصلی ترین دغدغه یک 
ملی پوش است که از نظر مالی در این مسابقات تأمین شود 
و امیدوارم در سال قبل از المپیک یک لیگ خوب داشته 
باشیم. الان شمشیربازی ایران جزو شانس مدال المپیک 
است و انتظار داریم که به اندازه همان جایگاهی که داریم 
حمایت هم صورت بگیللرد ولی طللوری خیالمان راحت 
اسللت که وقتی از المپیک با مدال برگردیللم، آن موقع از 
شمشیربازی به عنوان یک تیم مدال آور در این مسابقات 
حمایت خواهد شد. انتظار داریم که در 9 ماه باقی مانده نیز 
حمایت شللود، البته کمیته ملی المپیک و وزارت ورزش 
حمایت هایی داشته اند اما اگر بیشتر شللود، می توانیم به 
موفقیت های بزرگ تری برسللیم و مدالمللان در المپیک 

خوشرنگ تر شود.

هدفمان تاریخ سازی در توکیو است
گفت وگوی»جوان« با علی پاکدامن، محمد رهبری و محمد فتوحی ملی پوشان شمشیربازی که برای المپیک آماده می شوند

رهبري: تمام هدفم�ان، برنامه ریزی ها و 
تلاشمان هم با این هدف است که بتوانیم 
در المپیک مدال بگیریم و مطمئناً هم به 
کمتر از این راضی نمی ش�ویم، به خاطر 
اینکه در تیم ملی شمشیربازی همواره 
به دنبال بهترین ها هستیم و برای آن هم 
زحمت می کشیم. زیاد به حواشی توجه 
نمی کنیم. ما مربی خوبی داریم که همیشه 
ما را رو به جلو هدایت می کند  . همیشه 
س�عی می کنیم یک پل�ه بالات�ر برویم

فتوح�ي: در موضوع امکانات 
و لیگ، این سالن و نداشتن 
در  اختصاص�ی  س�الن 
ش�أن  رش�ته ای مانن�د 
شمش�یربازی نیس�ت. 
بح�ث س�الن را هم در 
این سال ها بارها تکرار 
کرده ای�م ام�ا خب  م�ن ب�ه عنوان 
ملی پوش تمام سعی ام را برای رسیدن 
به بهتری�ن نتیج�ه انج�ام می دهم

پاکدام�ن: م�ا انتظار حمایت بیش�تری 
داری�م. وقتی در رنکین�گ جهانی 23 
دنی�ا بودیم، انتظار نداش�تیم س�الن 
اختصاصی داشته باشیم اما الان که 

چهارم هستیم و شانس چهار مدال 
در انفرادی و تیمی در المپیک را 
داریم و جزو سبد مدال آوران 
قرار گرفته ای�م، معتقدم باید 
حمایت ه�ا بیش�تر ش�ود و 

س�الن اختصاصی داشته باشیم
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